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 Lietuvos GO asociacija  

 Asociacijos narių susirinkimo protokolas 

 
2009-02-10 

Vilnius 
 

Susirinkimas įvyko 2009-02-10 18:00-21:00 . 
Susirinkimo vieta: Vilniaus GO klubas, kavinė „Tabera“, Pylimo g. 23, Vilnius. 
Susirinkimo pirmininkas: Albertas Petrauskas. 
Susirinkimo sekretorė: Marija Šironaitė. 
Dalyvavo: Albertas Petrauskas, Olaf Martens, Andrius Petrauskas, Donatas Ugenskas, Jonas 

Kraujelis, Vidas Sadauskas, Marija Šironaitė, Gintautas Miselis, Evaldas Pocevičius, Greta 
Kazlauskaitė, Paulius Almintas, Giedrius Tumelis. Dalyvavo 12 narių iš 18. Kvorumas yra. 

DARBOTVARKĖ: 
1. Dėl rinkimų į naują valdybą. 
2. Dėl 2009 m. turnyrų plano. 
3. Dėl turnyrų reglamentų. 
4. Dėl reitingų sistemos. 

SVARSTYTA: 
1.  Rinkimai į naują valdybą. 
Iškelti kandidatai į Asociacijos valdybą: 

 Vidas Sadauskas 
 Paulius Almintas 
 Marija Šironaitė 
 Giedrius Tumelis 
 Andrius Petrauskas 

Prieš balsavimą kiekvienas kandidatas pasakė po trumpą kalbą ir atsakė į susirinkusiųjų 
klausimus. Svarbiausios kandidatų mintys: 

Pranešėjas Vidas Sadauskas. Vidas savo kalboje paminėjo didesnį ir aktyvesnį GO vystymą 
Lietuvoje, tačiau konkrečių veiksmų kol kas nepasiūlė. Taip pat jis norėtų sustiprinti valdybos 
veiklą. 

Pranešėjas Giedrius Tumelis. Giedrius didelio noro būti valdyboje neparodė, pasakojo apie 
tai, kas dabar vyksta jam nebūnant valdyboje. Įvardino kai kurias problemas: GO komplektai 
Lietuvoje, Kauno GO klubo veikla, GO tinklalapio kūrimas. Giedriui narystė valdyboje ne itin 
svarbi. Jis veikia Kaune ir dalyvauja Lietuvos GO gyvenime. 

Pranešėja Marija Šironaitė. Marija išsakė naują mintį apie galimas GO mokymo 
perspektyvas, tačiau apie tai daug neišsiplėtė, nes tai buvo naujai kilusi idėja, dar neišvystyta 
mintis. Kalbėdama Marija paminėjo apie naujo neformalaus GO internetinio žurnalo, kurio pirmas 
numeris oficialiai išėjo šio susirinkimo dieną, atsiradimą. Ji prisideda prie šio projekto. Valdyboje 
kandidatę domina GO veiklos koordinavimas ir plėtros galimybės. 

Pranešėjas Paulius Almintas. Paulius taip pat suinteresuotas GO plėtra. Kalbėjo apie norą 
prisidėti daugiau prie GO veiklos organizavimo. 

Buvo išsakytos pastabos bei patarimai valdybai. Evaldas Pocevičius pastebėjo, kad niekas 
nemini tarptautinių ryšių, ir mano, kad valdybai juos palaikyti yra itin svarbu, jei orientuojamės į 
plėtrą ir į keliones. Albertas Petrauskas, kaip buvęs valdybos narys, patarė naujai valdybai stipriai 
prižiūrėti popierinę dalį. Buvo ir kitų pastabų. 
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NUTARTA: 
Balsavimo rezultatai: 

 Vidas Sadauskas - 9 balsai 
 Paulius Almintas - 3 balsai 
 Marija Šironaitė - 12 balsai 
 Giedrius Tumelis - 1 balsas 
 Andrius Petrauskas - 11 balsų 

Išrinkta nauja valdyba: Vidas Sadauskas, Andrius Petrauskas, Marija Šironaitė. 
2. 2009 m. turnyrų planas. 
Dėl laiko stokos nebuvo svarstytas. 
3. Turnyrų reglamentai. 
Dėl laiko stokos nebuvo svarstytas. 
4. Reitingų sistema. 
Dėl laiko stokos nebuvo svarstytas. 

 
 
 
Susirinkimo pirmininkas:     Albertas Petrauskas 
 
 
Susirinkimo sekretorė:     Marija Šironaitė 
 


